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Poznań, 23 lipca 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: naprawy oświetlenia ul. Łozowej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwrócili się do mnie mieszkańcy Dębca z prośbą o zgłoszenie awarii oświetlenia ulicznego na ulicy 

Łozowej. Zgodnie z relacją, po każdych opadach deszczu, nie działa oświetlenie na ul. Łozowej (odcinek od ul. 

Kasztanowej do nru 101). Awaria trwa zazwyczaj koło 2 dni. 

Zwracam się  z prośbą o sprawdzenie oświetlenia po opadach deszczu oraz ewentualną naprawę. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


